
ÅRSMÖTE 2025 
- HANDLINGAR



SCHEMA OCH ARBETSORDNING 

--------------------------- SCHEMA --------------------------- 

14.00 Årsmötets öppnande  

15.30 Fika och möjlighet att fysiskt rösta i ombudsvalet 

16.30 Årsmötets avslutande  

---------------------- ARBETSORDNING ---------------------- 

1. Inlägg görs från talarstolen.

2. Ordet begärs genom att sträcka upp handen tydligt för presidiet.

3. Förslag och yrkanden nedtecknas skriftligt och lämnas till presidiet, likaså

eventuella reservationer. Lappar för detta finns att ta under mötet. 

4. Endast ombuden har rösträtt. Vid eventuella personval tillämpas sluten

omröstning. 

6. Samtliga närvarande som är medlemmar i Socialdemokraterna i Nybro har

yttrande- och förslagsrätt. 



DAGORDNING

1. Årsmötets öppnande Föredragande: Martin Andersson

2. Fastställande av ombudsförteckning Föredragande: Martina Aronsson

3. Val av mötespresidium

3.1 Mötesordförande Föredragande: Martin Andersson 

Årsmötet föreslås besluta

- Att välja Björn Pettersson till mötesordförande

3.2 Mötessekreterare Föredragande: Martin Andersson 

Årsmötet föreslås besluta  

- Att välja Martina Aronsson till mötessekreterare

3.3 Justerare tillika rösträknare (2) Föredragande: Martin Andersson 

Mötesjusterare tillika rösträknare föreslås under sittande möte  

4. Årsmötets behöriga utlysande

Årsmötet föreslås besluta

- Att årsmötet kan anses vara behörigt utlyst

5. Fastställande av dagordning

Årsmötet föreslås besluta

- Att godkänna föreslagen dagordning

6. Fastställande av arbetsordning

Årsmötet föreslås besluta

- Att godkänna föreslagen arbetsordning

7. Gästerna har ordet



8. Verksamhetsberättelse

8.1 Styrelsens berättelse

8.2 Kommitté och utskottens berättelse

8.3 Kommunfullmäktigegruppens berättelse

8.4 Kommunalrådets slutord

Årsmötet föreslås besluta 

- Att lägga verksamhetsberättelsen i sin helhet till handlingarna

9. Ekonomisk berättelse Föredragande: Lennart Storm

Årsmötet föreslås besluta 

- Att lägga den ekonomiska berättelsen till handlingarna

10. Revisorernas berättelse Föredragande: Revisorerna

Årsmötet föreslås besluta 

- Att lägga revisorernas berättelse till handlingarna

11. Styrelsens ansvarsfrihet

Årsmötets föreslås besluta

- Att ge 2024-års styrelse ansvarsfrihet

12. Styrelsens förslag

12.1 Budget Föredragande: Lennart Storm

12.2 Verksamhetsplan Föredragande: Martin Andersson



Valberedningens förslag 

Föredragande: Börje Slättman 

13. Val av ledamöter till kommitté och utskott

13.1 Val av (5) ledamöter varav (1) sammankallande till trivselkommitté

13.2 Val av (6) ledamöter varav (1) sammankallande till pensionärsutskottet

13.3 Val av (5) ledamöter varav (1) sammankallande till facklig/politiskt utskott

13.4 Val av (3) ledamöter varav (1) sammankallande till informationsutskottet

14. Val av arbetarekommunens styrelse

14.1 Val av (1) ordförande på 2 år

14.2 Val av (3) ordinarie ledamöter på 2 år

14.3 Val av (4) ersättare på 1 år

15. Val av revisorer

15.1 Val av (3) revisorer på 1 år

15.2 Val av (2) revisorsersättare på 1 år

16. Val av ombud och representanter

16.1 Val av (1) ombud samt (1) ombudsersättare till ABF

16.2 Val av (1) ombud Glasrikets skatter

16.3. Val av (1) ombud samt (1) ombudsersättare till Fonus

16.4 Val av (5) fanbärare

17. Val av valberedning

17.1 Val av (5) ordinarie ledamöter varav (1) sammankallande till valberedning

av kommunala val

17.2 Val av (2) ersättare till valberedning av kommunala val

17.3 Val av (5) ordinarie ledamöter varav (1) sammankallande till valberedning

inför arbetarekommunens årsmöte

17.4 Val av (2) ersättare till valberedning inför arbetarekommunens årsmöte

18. Val av kyrkofullmäktigelista i kyrkovalet

19. Övriga frågor

20. Årsmötets avslutande



VERKSAMHETS
BERÄTTELSE 
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PUNKT 8: VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

INLEDNING OCH STYRELSENS SLUTORD 
Verksamhetsåret 2024 inleddes med årsmöte i Stadshussalen den 10 mars. Årsmötet 
var välbesökt och mötesdeltagarna fick även möjlighet att diskutera partistyrelsen 
underlag för 4 olika politiska fokusområden. Styrelsen kan också konstatera att vi 
under 2024 har vi varit bättre på att planera vår verksamhet och skapa förutsättningar 
för engagemang. Styrelsen har arbetat med att och en långsiktighet i vår 
organisation. Under året har vi genomfört tre medlemsmöten, temakvällar, 
utåtriktade aktiviteter och genomfört en medlemsutbildning.  

Tidigare under året anordnades ett traditionsenligt firande av arbetarrörelsens 
högtidsdag, 1 maj. Detta år befann vi oss på Qvarnaslät där olika talare och 
mötesdeltagare kunde samlas för en ny färdriktning för Sverige.  

Under året har det varit val till europaparlamentet och vi kan konstatera, att trots ett 
lägre valdeltagande än 2019, lyckades vi att både öka det faktiska röstantalet i mängd 
och procentuellt. Detta är en stor framgång, även om valdeltagandet gick något 
nedåt. Inför nästkommande val måste vi verka för ett ökat valdeltagande och 
tydliggöra skillnaderna mellan de politiska alternativen.  

Med ovanstående ord tackar 2024-års styrelse för förtroendet och ställer sina platser 
till förfogande.  

STYRELSENS SAMMANSÄTTNING 
I arbetarekommunens styrelse har följande personer suttit sedan årsmötet 2024: 

Martin Andersson – ordförande  
Lennart Storm – kassör 
Martina Aronsson – ordinarie ledamot  
Catarina Bentsrud – ordinarie ledamot  
Per-Olof Berg – ordinarie ledamot  
Christian Engström – ordinarie ledamot  
Katarina Lindbäck – ordinarie ledamot  
Isabell Lindalen  – ersättare (t.om. maj 2024) 
Martin Odéhn– ersättare  
Wim Bengtsson – ersättare  
Mikael Svanström– ersättare 

I arbetarekommunens verkställande utskott har följande personer suttit under 
verksamhetsåret 2024: 
Sammankallande: Martin Andersson 
Ledamöter: Lennart Storm samt Katarina Lindbäck Adjungerande: Tobias Fagergård 

MEDLEMSLÄGE 
Arbetarekommunen inledde året 2024 med 189 medlemmar och hade vid årets slut 
totalt 182 medlemmar. Under året har vi mottagit 25 nya medlemmar och välkomnat 
dem in i verksamheten.  

KOMMITTÉ OCH UTSKOTTENS BERÄTTELSER 
Vid varje årsmöte väljer vi representanter till olika kommittéer och utskott. Detta för 
att sprida ut de uppgifter eller fokusområden som arbetarekommunen sett som 
särskilt viktiga att hålla 



en kontinuitet kring. Kommittéerna och utskotten fyller en viktig funktion för att alla 
ska känna sig inkluderade och ges möjlighet att ta ansvar för arbetarekommunens 
verksamhet. Här följer nu respektive kommitté och utskotts verksamhetsberättelser 
för 2024: 

Facklig/politiska utskottet 
Året som har gått, har präglats av att det har varit ett val till EU-parlamentet. 
Ett viktigt val, som tyvärr inte engagerar som många. 

1:a maj genomfördes traditionsenligt, med samling vid Kulturhuset/Kristallen för 
avmarsch tillsammans med Nybro Musikkår och Drillflickorna. Platsen för 1:a 
majfirandet i år var vi tillbaka på Qvarnaslät. 

Även i år vägrade Nybro Musikkår att spela Internationalen på grund av det 
pågående kriget i Ukraina. Däremot spelades Arbetets Söner i år. Internationalen 
spelade vi själva på Qvarnaslät. 

Samling med tal var på Qvarnaslät, där huvudtalare var Kommunstyrelsens 
ordförande Tobias Fagergård, kommunal, Katarina Lindbäck, ungdomstalare var från 
SSU Ale Grankrona. Efter genomförda tal, så bjöds samtliga deltagare på fika, korv 
med bröd. Något som var mycket uppskattat. 

Kollektivavtalets dag, delades ut material på några av våra arbetsplatser. 

Inför EU-valet till parlamentet, delades det informationsmaterial från LO, till ett antal 
arbetsplatser. Det som har varit fokus under en längre tid, är att knyta till oss 
representanter från våra LO-förbund för att delta och ingå i utskottet. 

Vi behöver fortsatt bygga kontaktnät till klubbar och kontaktombud på arbetsplatser 
inom LO. Det är något som vi måste prioritera under kommande år. Under året har 
utskottet träffats några gånger. 

Vi har koppling till LO-distriktet i Sydöstra Sverige, genom Patrik Johansson. 

I facklig/politiska utskottet har följande personer suttit under 2024: 
Lennart Storm (sammankallande), Michael Veijrum, Ann-Christine Quist-Karlsson, 
Anders Lundell, Mikael Svanström.  

Informationsutskottet 
Informationsutskottet har till uppgift att författa medlemsutskick, hålla hemsida 
uppdatera samt att kontinuerligt kommunicera via våra sociala medier.

I informationsutskott har följande personer suttit under 2024: 
Martina Aronsson (sammankallande), Martin Andersson samt Tobias Fagergård 

Trivselkommittén 
Vårt uppdrag är att ordna fika vid möten och sammankomster. Vi har valt att baka 
själva och bjuda våra kamrater. Ett litet bidrag till vår förening, som alltid uppskattas 
av våra medlemmar.

I trivselkommittén har följande personer suttit under 2024: 
Brith-Louise Fagerstrand (sammankallande), Ewa Ederström, Wim Bengtsson, Gunilla 
Fagergård samt Mikael Svanström



Pensionärsutskottet 
AK:s pensionärsutskott har till uppgift att arrangera verksamheter till vilka alla 
pensionärer, som är anslutna till Nybro socialdemokratiska arbetarekommun, 
inbjuds.  

Pensionärsutskottet skickar gratulationskort till alla pensionärer med jämna eller 
halvjämna födelsedagar. Under 2024 skickades 16 kort. De över 95 år har också fått 
ett besök. Vår äldsta medlem, Vivi Dahl, fyllde 101 år i juli. 

Vi har konstaterat att vi saknar sång och musik vid våra medlemsmöten och ordnar 
därför med jämna mellanrum Allsångscaféer: ”Minns du den sången?” Det har blivit 
två sådana under året med hjälp av teaterpedagogen Reine Karlsson. Vi sjunger 
härliga arbetarrörelsesånger men också andra klassiker ur vår rika visskatt. Och 
naturligtvis kaffe under tiden med mycket prat och skratt. 

Under våren arrangeradades två träffar. Dels talade AK:s ordförande Martin 
Andersson om sin syn på vad Socialdemokraterna står för både i Nybro och i Sverige. 
Dels talade omsorgsnämndens ordförande Stig-Roland ”Fagge” Fagergård om 
aktuella frågor på temat ”En förbättrad omsorg i Nybro”.  

I december ordnades en glögg- och julfest. Den blev riktigt lyckad med härlig sång 
och musik av ”Micke” Fredriksson där vi också kunde sjunga med. Lite hjärngympa, 
gott tilltugg och hemgjort godis samt julklappslotteri gjorde att kvällen kändes 
mycket trevlig 

Samtliga arrangemang har genomförts i partilokalen. Det har gått bra eftersom det 
tyvärr inte brukar komma så många deltagare, trots att mer än 60 % av AK:s 
medlemmar är pensionärer.  Vi hoppas dock att fler av våra pensionärer, inte minst 
de som fortfarande är aktiva, kommer att ställa upp under 2025. 

I pensionärsutskottet har följande personer suttit under 2024: 
Evy Annér, sammankallande, Laila Johnsson, Elsa Petersson, Leif Mattsson, Ingegerd 
Lagerqvist och Barbro Nilsson. 

KOMMUNFULLMÄKTIGEGRUPPENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
Socialdemokratiska FM-gruppen får härmed lämna följande verksamhetsberättelse 
för år 2024. 

Styrelsens sammansättning valda på årsmötet 2023. 

Börje Slättman  ordförande 

Lennart Storm  sekreterare 

Kommunfullmäktige har haft 10 möten och därmed har vi haft lika många 
gruppmöten. Den politiska aktiviteten har i kommunfullmäktige till största delen 
präglats av debatter föranledda av oppositionens, ofta mindre genomtänkta 
motioner, som därmed oftast fått avslag. 

Beslut om kommunplanen togs inte heller i år i juni som brukligt är, utan senarelades 
till november, beroende på det osäkra ekonomiska läget i kommunen, samt 
införandet av ett nytt ekonomisystem. Osäkra ekonomiska prognoser och befarade 
stora underskott, framförallt i våra stora nämnder, bidrog också till att budgetmötet 
senarelades.  

Vi får vara nöjda med att kunna presentera en kommunplan utan skattehöjning, och 
ser fram emot bättre tider. 



Igångsättandet av byggnationen av en ny brandstation har vi dock äntligen fått 
igenom. Aktiviteten i kommunfullmäktige från våra representanter har med tanke på 
omständigheterna varit god, men kan alltid bli bättre. 

Våra ordförande i nämnder och styrelser samt representanter från KSAU, har 
tillsammans med våra samarbetspartners C och V, träffats regelbundet och diskuterat 
aktuella frågor och strategier. 

Slutord 
Fullmäktigegruppens möten är det forum där vi kan informera om nämndernas och 
styrelsernas aktuella frågor, och var och en kan ställa frågor och få övergripande 
information om vad som är på gång inom kommunpolitiken. 

Det är med stor tillfredställelse som vi ser att gruppmötena varit välbesökta och att 
engagemanget har varit stort. 

KOMMUNALRÅDETS SLUTORD 
2024 är slut och vi lägger ett tungt ekonomiskt år bakom oss i kommunen.  
Året har kantats av motgångar i den kommunala ekonomin och förutom 
kostnadsökningar över det normala så har vi belastats med manuella fel i budgeten 
som gjort att man missbedömt underskottet under hela året. Här krävs det att vi tar 
nya viktiga strategiska beslut och förändrar i organisationen för att förhindra att 
liknande situationer inträffar.  

Ska vi driva en hållbar och säker majoritetspolitik behöver vi få korrekta underlag som 
vi kan styra på, så har det inte varit i år. Vi ska dock inte rikta kritik mot enskilda 
individer utan min bedömning är att det under många år byggts upp osäkra rutiner 
och arbetssätt kring ekonomistyrningen.  

Resultatet av ett stort underskott 2024 och det faktum att det är oerhört tydligt att vi 
har en för stor organisation inom flera förvaltningar ställer höga krav på oss i 
majoritet resterande mandatperiod. Vi har redan och kommer behöva ta många 
stora och svåra beslut både i år och nästa år. Detta har redan inletts med förslag på 
förändringar inom både förskola och omsorg t.ex.  

Det är mycket viktigt att vi håller ihop som parti nu. Många beslut kan upplevas som 
prövande för ett parti som oss som har välfärden som huvudfråga. Men vi måste 
komma ihåg att vi har en alldeles för hög nivå idag vilket innebär alldeles för höga 
kostnader i jämförelse med de intäkter vi har i kommunen. Budgetmodellen vi nu 
arbetar efter visar att vår skola och omsorg kostar 120 miljoner mer än jämförbara 
kommuner. Detta är vårt ansvar att rätta till. Vi ska inte ta på oss skulden för att det 
ser ut som det gör, men måste vara självkritiska och medge att även vi historiskt sett 
varit med och byggt upp den nuvarande organisationen.  
Jag vill dock också vara positiv.  

Vårt majoritetssamarbete med Centerpartiet och Vänsterpartiet fungerar mycket bra. 
Vi har bra dialoger och är tillsammans beredda att möta utmaningarna tillsammans. 
Vi står enade i att om några ska klara detta så är det vi. Under 2024 valde Christina 
Davidson att lämna över sin kommunalrådspost till Henric Gustavsson ett beslut som 
stärkt samarbetet ännu mer då Henric och jag samarbetar väldigt bra och han ser 
samma behov av förändring som jag.  

Vår opposition är till skillnad mot oss rädda för att stå upp för förändringsbehoven. 
Det innebär att de agerar helt utifrån populism och viker sig för varje fråga där det 
uppstår protester i samhället. Samtidigt försöker de hävda att om de hade styrt hade 
underskotten 



inte funnits då de hade gjort förändringar i tid. Det är märkliga uttalanden med tanke 
på att när vi nu agerar så försöker de stoppa våra förslag utan att lägga fram några 
egna. De säger till och med på kommunstyrelsen att det inte är deras sak att lägga 
förslag. Ett ytterst oansvarigt sätt att se på oppositionspolitik.   

De fortsätter agera på småsaker som detaljer i enskilda skrivningar i underlag och 
drar sig inte för att attackera tjänstepersoner både i KS och KF. De fortsätter 
samtidigt att lägga kostnadsdrivande motioner utan finansieringsförslag.  Om de ska 
fortsätta på sin låga nivå så ska vi istället möta upp det med att vara starka och stå för 
en saklig, ärlig och produktiv politik.   

Jag vill tacka alla medlemmar för 2024 och nu när vi går in i 2025 så måste vi som 
parti gå samman och tillsammans möta våra väljare. Varje samtal är viktigt inför ett 
val som närmar sig med stormsteg! 

Tobias Fagergård 
Kommunalråd 
2024-02-25 

PUNKT 9-10: EKONOMISK BERÄTTELSE & REVISORERNAS BERÄTTELSE 

EKONOMISK BERÄTTELSE 
Året som gått visar på ett plus. 

Utbetalning av medlemsavgifter har varit problem med under året. 
Men i slutet av året betalades medlemsavgifterna ut i omgångar till Nybro AK. 

Inbetalning av kansliavgifter har fungerat mycket bra. 

Den största intäkten är partistödet från Nybro kommun, som betalas ut två gånger 
per år med halva summan. 
Redovisning av vad vi använt medlen till under året, skall göras senast sista april året 
efter. Få att få den andra utbetalningen på hösten. 

Med de ekonomiska förutsättningar vi har nu, så kommer vi att kunna avsätta medel 
till valkontot inför kommande valrörelser. Kyrkovalet 2025 och Riksdagsvalet 2026. 

Nybro Socialdemokratiska Arbetarekommun 
Februari 2025 













Styrelsens 
förslag 
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Punkt 12: STYRELSENS FÖRSLAG 

12.1 BUDGET
Intäkter 

Partistöd 176.000  

Medlemsavgifter 20.000  

Lotterier 

Kansliavgift 11.000  

Övrigt 

Totalt 207.000  

Utgifter 

Utbildning 5.000  

Konferenser 5.000  

Medlemsaktiviteter 5.000  

Kyrkoval 20.000  

Lokal hyra (exp, förråd) 50.000 

Valfond 40.000 

SSU 5.000 

Pensionärsutskottet 5.000 

Utåtriktad verksamhet 9 gånger 5.000 

Medlemsvärvning 5.000 

1:a maj 5.000 

Nybro marknad Bäckebo marknad 2.000 

Tjejkväll 5.000 

Midsommar 5.000 

Alsterbrodagen, Orrefors Dagen, Svartbäcksmåla 3.000 

Bakluckeloppis 2.000 

Julskyltning 2.000 

 Årsmöte 5.000  

Infomaterial 5.000  

Sponsring 5.000  

Bilersättning 3.000  

Annonsering 4.000  

Gåvor och uppvaktning 2.000  

(Lön) 

Övrigt (porto, kopiator bokföring) 8.000  

Oförutsedda utgifter 6.000  

Totalt 207.000  



12.2 VERKSAMHETSPLAN 

Ett nytt verksamhetsår stundar och med nya erfarenheter i bagaget är det 
arbetarekommunens starkaste övertygelse att 2025-års verksamhet har mycket goda 
förutsättningar att utvecklas i en positiv riktning. 

Verksamhetsplanen ska vara genomförbar, relevant och framåtsträvande. Vi ska 
kommunicera att Socialdemokraterna är det parti som representerar, intresserar och 
levererar skarpa politiska förslag till alla dem som sympatiserar med oss. 

Socialdemokraterna i Nybro ska blicka långsiktigt och rustas med politisk kraft för att 
förstärka och förvalta folkrörelsens viktigaste byggstenar: att vi samlar oss, skolar oss 
och påverkar tillsammans! 

DET ÄR MEDLEMMARNA SOM BYGGER VÅRT PARTI 
Vi behöver bli fler som engagerar sig i vårt parti. För detta krävs en stark 
organisation med höga ambitioner att växa i såväl medlemsantal som i antalet 
aktiva. Vårt mål är att alla som sympatiserar med vår politik ska erbjudas ett 
medlemskap. Likaså ska medlemmar erbjudas stöd i att stimuleras och engageras. 

Socialdemokraterna i Nybro ska 

- Välkomna alla nya medlemmar med ett brevutskick och efterföljande 
telefonsamtal

- Erbjuda kontinuerliga träffar för nya medlemmar
- Erbjuda alla medlemmar minst en personlig kontakt per år
- Bedriva kampanjer med fokus på att värva nya medlemmar och delta på de 

nationellt anordnade vår- respektive höstkampanjer som sker under året
- Växa med minst 30 nya medlemmar
- Ha en fungerande och uppdaterad hemsida
- Finnas aktiva på sociala medier, såsom Facebook och Instagram

Studiecirkel i politikutveckling  
Temakväll  
Tjejkväll (utåtriktade aktivitet)  
Distriktskongress  
Första maj  
Nybro marknad (utåtriktade aktivitet) 

Medlemsmöte  
Midsommarsill på torget (utåtriktade aktivitet) 

Kyrkoval (utåtriktade aktivitet) 

 

 
Kyrkoval (utåtriktade aktivitet) 
Kyrkoval  

Temakväll  
Bäckebo marknad (utåtriktade aktivitet) 
Studiecirkel Kandidatutbildning  
Studiecirkel Kandidatutbildning 

Studiecirkel Kandidatutbildning 

AKTIVITETSPLAN 
18 mars  
24 mars  
3 april  
5 april  
1 maj  
2 maj  
28 maj-1 juni  
10 juni  
19 juni  
30 augusti  
8 september  
13 september 
21 september 
22 september 
28 september 
1 oktober  
22 oktober   
12 november 
18 november  

Medlemsmöte

Medlemsmöte

Partikongress



Motionsskrivarkväll 20 november 

24 november 

POLITISK PÅVERKAN ÄR VÅRT MÅL 
Att påverka samhället och vår kommun är arbetarekommunens viktigaste mål. Detta 
är varför vi samlar och engagerar medlemmar till vårt parti. Kunskapen vi får genom 
studier använder vi för att kunna påverka. Socialdemokraterna i Nybro ska driva 
politiska frågor på såväl lokal, regional och nationell nivå. Detta gör vi genom att 
vara aktiva i valda församlingar, på kongresser och i mediadebatten. 

Socialdemokraterna i Nybro ska 

- Vara aktiva i lokal media med debattartiklar och uppmärksamma våra 
aktiviteter genom pressmeddelanden

- Organisera gruppmöten och ordförandeträffar med aktuella frågor inför 
sammanträden i kommunen

- Vara aktiva på partiets regionala och nationella kongresser
- Kommunicera våra politiska förslag och mål genom aktivt deltagande i 

kommunfullmäktige, nämnder och styrelser
- Synas och höras i lokal media med kontinuerliga inspel utifrån aktuella 

frågor

Temakväll



Val 
S o c i a l d e m o k r a t e r n a i N y b r o 2 0 2 4



PUNKT 13-17:  VALBEREDNINGENS FÖRSLAG 

13. Val av ledamöter till kommitté och utskott

13.1 Val av (5) ledamöter varav (1) sammankallande till trivselkommitté

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Wim Bengtsson 
Gunilla Fagergård 
Ewa Ederström 
Mikael Svanström 

13.2 Val av (6) ledamöter varav (1) sammankallande till pensionärsutskottet

Årsmötet föreslås att besluta att välja: 
Evy Annér (sammankallande) 
Barbro Nilsson 
Elsa Petersson 
Leif Mattsson 
Ingegerd Lagercrantz
Laila Jonsson 

13.3 Val av (5) ledamöter varav (1) sammankallande till facklig/politiska 
utskottet

Årsmötet föreslås att besluta att välja: 
Lennart Storm (sammankallande) 
Michael Vejrum 
Ann-Christin Quist Karlsson 
Christian Engström 
Mikael Svanström 

13.4 Val av (3) ledamöter varav (1) sammankallande till 
informationsutskottet

Årsmötet föreslås att besluta att välja: 
Martina Aronsson (sammankallande) 
Martin Andersson 
Tobias Fagergård 
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14. Val av arbetarekommunens styrelse
14.1 Val av (1) ordförande på 2 år

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Martin Andersson 

14.2 Val av (3) ordinarie ledamöter på 2 år

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Martina Aronsson 
Catarina Bentsrud 
Per-Olof Berg 

14.3 Val av (4) ersättare på 1 år

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Georgios Kakarikas 
Wim Bengtsson 
Martin Odéhn 
Mikael Svanström 

15. Val av revisorer
15.1 Val av (3) revisorer på 1 år

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Hanne Fager (sammankallande) 
Evy Annér 
Christer Jonsson 

15.2 Val av (2) revisorsersättare på 1 år

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Urban Nilsson 
Roland Larsson 

16. Val av ombud och representanter
16.1 Val av (1) ombud samt (1) ombudsersättare till ABF

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Elsa Petersson 
Mats Larsson (ersättare) 

16.2 Val av (1) ombud Glasrikets skatter 

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Roland Larsson 

16.2 Val av (1) ombud samt (1) ombudsersättare till Fonus

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Catarina Bentsrud 
Martina Aronsson (ersättare) 
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16.3 Val av (5) fanbärare

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Katarina Lindbäck 
Tommy Karlsson 
Mikael Svanström 
Per-Olof Berg 
Linus Karlsson 

17. Val av valberedning
17.1 Val av (5) ordinarie ledamöter varav (1) sammankallande till valberedning
av kommunala val

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Catarina Bentsrud (sammankallande) 
Ann-Christin Quist Karlsson 
Christer Wedell 
Lennart Storm 
Börje Slättman 

17.2 Val av (2) ersättare till valberedning av kommunala val

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Wim Bengtsson 
Martina Aronsson 

17.3 Val av (5) ordinarie ledamöter varav (1) sammankallande till valberedning 
inför arbetarekommunens årsmöte

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Börje Slättman (sammankallande) 
Mikael Svanström 
Anders Oscarsson 
Ann-Christin Quist Karlsson 
Martin Hessel 

17.4 Val av (2) ersättare till valberedning inför arbetarekommunens årsmöte

Årsmötet föreslås besluta att välja: 
Martin Odéhn 



1. Ann Hammenholt, 66 år Oskar 

2. Jonas Karlsson, 59 år Madesjö 

3. Catarina Bentsrud, 52 år Örsjö 

4. Martin Odén, 30 år Nybro-S:t Sigfrid 

5. Evy Annér, 78 år Nybro-S:t Sigfrid 

6. Anders Holgert, 58 år Kråksmåla 

7. Martina Aronsson, 50 år Kråksmåla 

8. Anna Larsen, 73 år Nybro-S:t Sigfrid 

9. Lena Jonsson, 75 år Bäckebo 

10. Göran Lindblom, 80 år Nybro-S:t Sigfrid 

11. Malin Holgert, 57 år Kråksmåla 

12. Naemi Hammarstedt, 31 år Nybro-S:t Sigfrid 

13. Tuija Solin, 70 år Nybro-S:t Sigfrid 

14. Elsa Petersson, 83 år Nybro-S:t Sigfrid 

15. Mats Fager, 71 år Kråksmåla 

16. Marianne Smedberg, 70 år Nybro-S:t Sigfrid 

17. Mats Larsson, 73 år Nybro-S:t Sigfrid 

18. Ingegerd Lagercrantz, 86 år Bäckebo 

19. Milla Dietrichsson, 62 år Madesjö 

20. Roland Larsson, 82 år Hälleberga   

PUNKT 18:  VAL AV KYRKOFULLMÄKTIGELISTA  

Årsmötet föreslås besluta att välja:



TACK FÖR IDAG 
T I L L S A M M A N S  Ä R  V I  S T A R K A !
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